
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 44 

 
Днес, 20.04.2022 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта  и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 /десет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов - 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т.І от Дневния ред:  

Точката беше водена от зам.-председателят на комисията А.Илиев. 

Т.Георгиева запозна комисията с доклад вх.№СОА22-ВК66-3493/07.04.22 относно 

обявяване на сесия за набиране на проектни предложения за 2022 г. по Програма за 

развитие на физическото възпитание и спорта. 

Я.Тодоранова направи предложение да не се включват общински съветници като 

оценители на проектите  по различните Програми, а комисията да има ангажимента да 

провери това крайната оценка.  

В.Калановски изрази подкрепа на предложението на г-жа Тодоранова. Общинските 

съветници да имат контролни функции, а самата оценка да бъде извършена от 

администрацията. Комисията да получи материалите с готовите оценки и след това да 

изрази своето становище. 

Е.Йорданова заяви, че би било риск цялата експертиза и отговорност да бъде в ръцете 

на администрацията. Да се използват външни експерти дава спокойствие на 

кандидатстващите организации. Вече много години имаме опит и в други Програми. 

Тя подчерта, че не би подкрепила такова предложение, само администрацията да 

оценява проектите. 

В.Калановски подчерта, че идеята е оценяването да се извърши от администрацията, 

след което материалите , които те са оценявали да бъдат предоставени на общинските 

съветници, като не е задължително да се прави нова оценка, а сверяваме само 

резултатите и накрая ги подписваме. То този начин ще се запазват функциите на 

общинските съветници, а не на оценители на част от проектите. 

Т.Георгиева предложи да се обмисли това предложение, но ако има колеги, които ще 

изявят желание да участват в оценяването да не им се отнема тази възможност.  

В.Калановски сподели, че не предлага нещо ново. По този начин се работи по 

Програма култура. Творческия съвет взима готовите оценки от експертните комисии и 

ако има някакво съмнение се прави допълнителна проверка след което го гласува и 

предлага на СОС. Да се заимства от Програма Култура начина на оценяване на 

проектите. 

А.Стойкова заяви, че ще насочи вниманието към други Програми, които съществуват 

в СО. Навсякъде участват общински съветници, по желание или по необходимост. 

Вътрешните правила е на всяка една работна комисия могат да се променят, когато се 

ситуира дадена комисия да се уточни в какъв процент ще участват общинските 

съветници, като процент гледани проекти. Тя уточни, че ще бъде много ангажиращо 

цялата комисия да се ангажира с всички проекти. А.Стойкова подчерта, че е по-добре 

да има общински съветници в оценяването. 

Д.Темелкова подчерта, че в Правилата и в Стратегията е разписано много ясно и 

коректно как се обособява  експертната комисия, която оценява. В нея взимат участие 

външни експерти – предвид експертиза, общински съветници – предвид законодателна 

власт и администрация – предвид изпълнителна власт. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов - 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.II от Дневния ред:  

 

Точката беше водена от зам.-председателят Иван Пешев. 

 

Т.Георгиева запозна комисията с доклад вх.№СОА22-ВК66-3494/07.04.22 относно 

обявяване на сесия за набиране на проектни предложения за 2022 г. по Програма за 

развитие на детско - юношеския спорт 

 

Н.Николов зададе въпрос дали ще има дни на отворените врати, в които спортните 

клубове ще бъдат запознати с изискванията на Програмата. 

 

Д.Темелкова заяви, че са обявени дати, които са фиксирани в Обявата. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова - 

7 Владимир Митов - 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 
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10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.III от Дневния ред: 

Д.Темелкова запозна комисията с доклад вх.№СОА22-ВК66-3605/11.04.22 г. относно 

утвърждаване на Годишен план на Програма за съфинансиране на спортни събития, 

форуми, кампании и инициативи под патронажа на кмета на Столична община за 2022 

г. 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

 Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова - 

7 Владимир Митов - 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

 

 

По т.IV от Дневния ред: Разни 

 

А.Илиев запозна комисията с предстоящите събития, които се организират от 

Фондация „София европейска столица на спорта“, като национален шампионат по 
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брейк, държавно първенство баскетбол 3 на 3, държавен шампионат по паркур и 

държавен шампионат по стиит-фитнес. 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.30 ч. 

Протоколът е изготвен на 21.04.22 г. 

 

 

 

 

Експерт:  П            Председател:               П   

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

 

                               Зам. предс.:                  П 

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

 

                 Зам. предс.:                П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


